
Delegatski zakaj - zato
Vpraianja, kl )ih zastavljajo dele-

gali na sejah obCinske BkupSCine
ne oblozijo v predallh Homaio na
različne nasiove in se prej aii slej
vrnejo z odgovorom. Tok/Bt Jlh ne-
kaj obiavijamo

LEKAHNA PRI RUSKEM CARJU
BO

Na vpraaanje delegata Ota Gune
\z krajvvn« ikupnoitl 7. lepMm-
b«r [te |« v okviru gradnje zdrav-
stvenega doma pn Ruskem carju
prodvidona tudi lekarna), kl ga je
zaslevtl na zboru krajevnih skupno-

stl konec septembra, odgovarja ob-
činski komite za druzbene dejavno-
sti. Odgovor |e kratek. a zalo niC
mar)| pomemben. Gradnja I. faze
zdravstvenega doms vključuje ludl
lekarno v celotnem obsegu iz os-
novnega programa

BARAKE V TOMAČEVEM POPI-
SANE

Oelegat iz Toma£ev«ga je okto-
bra na zboru kraievnih skupnosti
opozoril, da se barakarsko oaselje
v TomaCevem zadnje 6ase spet Sin
V Imenu delegaci|e Je zalo predla-

gal. naj se občinski organi in in-
Spekajske shitbe vendarle poveže-
jo, da bodo omenjeni problemi re-
Seni.

* \z odgovor« obiinskega komileja
za urbanizem. gradbene zadeve.
komunalno m slanovanjsko gospo-
darstvo je moC razbrati. da je bila
pobuda krajevne skupnosti spreje-
1a in da je bil te organiziran skupni
sestanek komisije za odpravo ba-
rak pri KS Tomaievo - JarSe,
mestne uprave irt£pekcijskih služb
in občmskega upravnega organa
Na tem sesienku je bil opredeljen
ludi način deia skupnega telesa,
kasneje pa je bil tzvfSen tudi popis
celdfnega stanja barak lega ob-
močja.

POBUDA ZA REGISTRACMO MO-
PCDOV

Detegactja krajevne skupnosti
JoJe Sltfmbal je nedavno na zboru
krajevnili skupnosii prosila prlstoj-
ne organe za posredovanje pri ure-
ddvi peSčevih pon v naselju BS-3.
Stanje je tam neznosno zaradi mo-
pedistov, ntotoristov m avtomobi-
lov. ki parkirajo vse vprek. Delega-
cija ie predlagala ludi obvezno te-
gistfacij vseh mopedov, todi ttstih z
dodatnim pogonom, saj bi bilo tako
tudi laže posredovali prl razmh
nezgodah m prekrSkih. ki jih napra-
vijo drvefii mopedisti.

Občinski komlte 2a urbanizem je
potrdil. da je problematika parkira-
nja v tej in sosednji krajevm skup-
nosti Ivan Kavčič Nande prisofna te
od vsega začeika Razlogi so v po-
manjkanju parkirnih površin in ne-

upo&tevanju prometne uredltve na-
se')a. Parkirne h\še. ki bodo v te)
soseski zgrajene. bodo predvido-
ma izboljfeale slanje nnrujočega
prometa. Pobudo krajevneskupno-
sti za registracijo motorjev na do-
datni pogon pa |e občinski komitči
za urbanizem posi-edoval svetu zs
preventivo in vzgojo v cestnem pro-
metu.

DEPONIJA PREMOGA JE V ŠIŠKI
Delegacija krajevne skupnosti

Bežioratf je pred nedsvnim spraie-
vala. Cigava je depomja premoga
med progami za Pwovamo Union
In kdo jo js dovolil. Se(an|e premo-
ga takorekot v središču mesta na-
mret povzroča oblake premogove-
ga prahu. v neposredm bližini zrvil-
3ke idnustiije, hotelov in slanovanj,

Na obfiinskem komitsju za urba-
nizom so pripravili odgovpr. Upo-
rabnik zemljiSia v trjkotniku rried
notranjsko in gorenjsko železniSko
progo je JelezniSko gospcdarstvo
Ljubijana. Na tej lDkaci;i je deponi-
ja premoga Kurlvoprodaie Ljublja-
na, kjer je urejeno med uporabni-
kom in najemnikom s pogodbo o
najemu leininskega prosiora, ki se
vsako leto obnavlja. Menda upo-
rablja Kurivoprodaja to zemlji&če
ia deponijo ze deset let. In nena-
zadnje obimski komite za urbam-
zem v odgovoru sporoča, da je
omenjeno področ|e že v Šiški, če-
prav dihajo premogov prah tudi Be-
zigrajčani. Ne glede na to, bi si mo-
ral uporabnik - Kurivoprodaja pri-
dobiti Inkacijsko dovoljenje v skla-
du z zakonom o urejanju naselij.
zato bo obtinski komlle to probfe-
maliko posredoval v rešitev tudi
skupičim občine Ljubi|ana SiSka.


